



GAMACHE Productions (MUSE) Inc.

**AVIS DE TOURNAGE CINÉMATOGRAPHIQUE**

DATE: mardi 23 novembre 2021

LIEU : 34 Chemin de Dunham, Frelighsburg

HEURES : De 7h à 20h

---

Chers résidents et commerçants,

La maison de production GAMACHE PRODUCTIONS (MUSE) INC. prépare actuellement le tournage de la tv-série Three Pines dans la municipalité de Saint-Armand et Frelighsburg.

Nous filmerons des scènes à l'intérieur et l'extérieur du 34 Chemin de Dunham.

**Nos véhicules de production seront stationnés, entre 7h et 22h:**

- Dans le stationnement de l'Église Bishop Stewart, dans le stationnement du parc municipal ainsi qu'au 144 QC-237.

Nous sommes conscients du dérangement que peut causer ce tournage et nous nous en excusons à l'avance. Si d'ores et déjà vous prévoyez un problème (livraison, activité inhabituelle, etc.), n'hésitez pas à communiquer avec nous.

Un représentant du département des lieux de tournage sera sur place en tout temps.

Merci,

Catherine Hogue  
Ass. Directrice des lieux de tournage  
(514) 233-5666  
[catherinehogue@hotmail.com](mailto:catherinehogue@hotmail.com)

**GAMACHE PRODUCTIONS (MUSE) INC.  
TV SÉRIE « THREE PINES »**

**NOTICE FOR RESIDENTS**

**WHEN: TUESDAY, NOVEMBER 23 2021**

**LOCATION: 34 Ch. de Dunham, Frelighsburg**

**HOURS: FROM 7:00 AM TO 8:00 PM**

---

Dear residents,

The production company GAMACHE PRODUCTIONS (MUSE) INC. is currently preparing the filming of the tv serie **Three Pines** in the municipality of Saint-Armand & Frelighsburg.

We will be filming indoor and outdoor scenes at: 34 Chemin de Dunham

**Our production vehicles will be parked between 7:00 AM and 10:00 PM:**

- In the parking of the Bishop Stewart Church
- In the municipal park parking
- At 144 Qc-237

We are aware of the inconvenience that our presence may cause but we will do everything in our power to minimize our impact during filming. Do not hesitate to contact us for any questions or situations that could interfere with our shooting (delivery, construction, moving or any unusual source of noise). We thank you for your valuable collaboration in the realization of our project.

A representative from the Location Department will be on site at all times.

Thank you,

Catherine Hogue  
Ass. Location Manager  
(514) 233-5666  
[catherinehogue@hotmail.com](mailto:catherinehogue@hotmail.com)